



台大藥學系北美校友會

NTU School of Pharmacy Alumni Association in North America

March 27, 2009

各位校友們，您好！台大藥學系北美校友會 2009 年之年度旅行將由陽光之旅協辦墨西哥豪華遊輪之旅。此行將於 2009 年 8 月 31 日搭乘 Carnival Paradise 展開為期 5 天 4 夜美墨之旅。其行程涵蓋 Catalina Island 以及位於墨西哥之 Ensenada。遊輪提供超值享受，有精心安排之節目以及各式佳餚。請您參閱隨信附上之詳細行程以及報名表。今年校友會提早發出邀請，以便各位會員提前安排您的假期，以參加此次難得的聚會。如您有意願參加此次旅行，因為艙位有限請您儘早於 2009 年 4 月 29 日前報名。校友會遊輪之旅前後若您需要預定旅館或安排其他行程，如環球影城、狄斯奈樂園、拉斯維加斯之遊等，陽光之旅將盡力為您安排。或有任何問題，請與協辦豪華遊輪假期的陽光之旅聯絡。

Dear Alumni,

NTU School of Pharmacy Alumni Association in North America has chosen **the Baja Mexico Cruise** for the Biannual Reunion in 2009 with assistance from Sunshine Holiday Tours & Travel. We will embark on the Carnival Cruise Lines – Carnival Paradise to a 4-Night Baja Mexico Cruise, sailing on Aug 31, 2009, go to Catalina Island and Ensenada. This reunion trip promises to provide our alumni, family members, and guests an enjoyable and relaxing travel experience. Please kindly find the enclosed detailed itinerary and registration form. We send out the registration package early so that you will be able to make your vacation arrangement in advance.

The Board has negotiated **another \$30 discount (see the final reduced fee)** with the Cruise Liner **for early registrants**.

內艙 4A : US\$350 Reduced to US\$320/ 每人

海景外艙 6A: US\$400 Reduced to US\$370/ 每人

Additionally, the Board offers **\$100 subsidy** for every alumnus member who resides in North America. Due to a limited number of cabins at this most favorable pricing, please reserve your cabin by **April 29, 2009**. **For those of you who registered and paid for the cruise before APRIL 29, 2009, you will be eligible for a raffle prize of \$300.00 cash.**

Los Angeles is one of the most visited cities for sightseeing and business. It is also a major hub with easy connections to places worldwide. NTUSPAA-NA asks Sunshine Holidays to provide complimentary assistance to you in pre-cruise and/or post-cruise travel arrangements including land tours. Should you be interested in an extended tour covering, for example, southern California (e.g., Los Angeles, San Diego, Palm Springs, etc), and Las Vegas, please feel free to contact Sunshine Holiday directly. Their staffs will be there to serve you so that you and your family members will have a most enjoyable travel.

聯絡電話 Toll Free : 1-888-828-6887

傳真 Fax : 626-965-6630

聯絡人 Contact Person : Pauline 金 Ext 108 or E-mail pauline@sunshinecruise.com

Best Regards

Diane Tang-Liu
President, NTUSPAA-NA
Class of 22

Board of Directors:

Diane Tang-Liu (President)
Tak-Yee Lee (Secretary)

Alice Chen (Treasurer)
Li-Chun Wang

Min-Chu Chen
Jinn Wu

Jane H. Hsiao

www.ntuspaa-na.org